
TEEKKARIEN LVI-KERHO 

HALLITUKSEN KOKOUS 9/2017 
 9.10.2017 Klo 17:00, Otakaari 4, Huone 149, Otaniemi 

 

Läsnä: 

Anu Hannukkala, puheenjohtaja 

Jari Maunula, varapuheenjohtaja  

Sofia Al-Khatib, sihteeri 

Tiia Kukkola, rahastonhoitaja 

Romi Tolonen, webmaster 

Antti Vuori, excursiomestari  

Poissa: 

Ville Suopanki, isäntä 

Juho Jalonen, excursiomestari 

 

1. KOKOUKSEN AVAUS 

● Puheenjohtaja avasi kokouksen 17:02. 

2. KOKOUKSEN LAILLISUUS JA PÄÄTÖSVALTAISUUS 

● Todettiin kokous lailliseksi ja päätösvaltaiseksi. 

3. KOKOUKSEN JÄRJESTÄYTYMINEN 

● Anu Hannukkala toimii kokouksen puheenjohtaja ja Sofia Al-Khatib 

sihteerinä.  

4. TYÖJÄRJESTYKSEN HYVÄKSYMINEN 

● Esityslista hyväksyttiin alkuperäisessä muodossaan. 

5. KUULUMISKIERROS 

● Kerholaiset voivat hyvin ja odottavat kotimaan pitkää. 

6. ILMOITUSASIAT 

● Kerhon ulkoexqursion julkaisua on jaettu Rakennusten 

energiaseminaarissa ja seminaari onnistui muutenkin hyvin. 



 

7. TALOUSASIAT 

● Kerhon taloustilanne on vakaa. 

8. TULEVAT TAPAHTUMAT 

● KP 11.10.-13.10.2017 

● Ilmoittautuminen sulkeutuu 9.10. ja ohjelma on lyöty lukkoon. 

Infoviesti laitetaan osallistujille tämän päivän aikana. Reissu sisältää 

muun muassa excursioita sekä kylpyläkäynnin yritysedustajien 

kanssa. 

● SRV Living Lab Kalasatama -excursio 

● Tapahtuma voisi toteutua marraskuun alussa. Antti on yhteydessä 

yritysedustajaan. 

● Swegon excursio 

● Excursion alustava ajankohta olisi marraskuun loppupuolella. 

Kohteena on cave-demohuone. 

● Vexve excursio 

● Alustava ajankohta olisi 16.11. 

● Pikkujoulut + vaalikokous 

● Pikkujouluissa harrastetaan kerhon voimin jotakin aktiviteettia. 

● Tapahtuman ajankohta voisi olla 15.12 ja osallistujamäärä 20 

henkeä. 

● Pikkujoulut pyritään pitämään erillisenä tapahtumana 

vaalikokouksen jälkeen. 

● Pikkujouluideoita käydään läpi seuraavassa kokouksessa. 

● Vuosijuhlat noin LVI70 

● Tapahtumaa aletaan suunnitella jo nyt. Kerätään kasaan 

hallituksesta ainakin osittain erillinen työryhmä. Vuosijuhlia varten 

on saatu rahaa Rakennusten energiaseminaarista. 

9. SISÄASIAT 

● Pääainesaunassa ei ole kerhon edustajaa. 

● Kerholaiset kävivät 5.10 keskustelemassa SuLVIn kanssa yhteistyöstä 

tulevaisuudessa. Valkaman lähettämä muistio kokouksesta käytiin läpi. 

10. META 

● Ei muuta merkittävää. 

 



11. SEURAAVAN KOKOUKSEN AJANKOHTA 

● Seuraavan kokouksen ajankohdaksi päätettiin ma 23.10.2017 klo 17:00. 

12.  KOKOUKSEN PÄÄTTÄMINEN 

● Puheenjohtaja päätti kokouksen 17.59. 

 

 

Otaniemessä 9.10.2017 

 

______________________________    ______________________________ 

Anu Hannukkala       Sofia Al-Khatib 


